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کازرون
همزمان با آغاز سال تحصیلی؛

فرماندار کازرون از دانشگاه آزاد 
اسلامی بازدید کرد

سید کمال علوی فرماندار کازرون در بازدید از دانشگاه آزاد اسلامی آغاز 
سال جدید تحصیلی را به دانشجویان، استادان و کارکنان تبریک گفت و 

از نزدیک با هیئت رییسه این واحد دانشگاهی گفت وگو کرد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از کازرون، فرماندار کازرون در جلسه ای 
با حضور معاونان دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون با ابراز خرسندی از 
تلاش  از  کازرون  واحد  پزشکی  رشته های  مجدد  راه اندازی  و  بازگشایی 
مجدانه و مستمر نماینده مردم کازرون در مجلس شورای اسلامی و دیگر 
دانشگاه  پزشکی  معاونت  حوزه  مطلوب  همکاری  و  شهرستان  مسئولان 
کازرون  واحد  پزشکی  رشته  مشکلات  رفع  راستای  در  که  اسلامی  آزاد 
دکتر  ویژه  به  بهداشت  وزارت  مساعدت  نیز  و  کرده اند  زیاد  تلاش های 
با حساسیت خاصی پیگیر مشکلات علوم پزشکی  ملک زاده که همیشه 

واحد کازرون بوده اند، قدردانی کرد.
علوی از حمایت قاطع امام جمعه، پیگیری و حساسیت مردم بیدار کازرون 
در  قاطع  طور  به  مدت  این  در  که  شهرستان  محلی  رسانه های  موضع  و 
راستای بازگشت رشته پزشکی و ارتقای آن تلاش کرده اند، تشکر کرد و 
گفت: دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون با داشتن رشته های علوم پزشکی 

و ده ها رشته متنوع دیگر برای شهرستان و استان یک اعتبار است.
دانشکده  وضعیت  از  گزارشی  نیز  کازرون  واحد  پزشکی  علوم  معاون 

پزشکی واحد کازرون و حوزه بالینی در استان ارائه کرد.
علوم  حوزه  در  موجود  ایرادهای  از  بسیاری  گفت:  مختاری  مختار  دکتر 
این  ما  و  است  شدن  برطرف  و  پیگیری  قابل  کازرون  واحد  پزشکی 
مشکلات را یک فرصت می دانیم و در راستای برطرف کردن آن تلاش 

خواهیم کرد.
دکتر روزبهی کارشناس وزارت بهداشت و دکتر صاحب زمانی نماینده 
علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی هم نظرات و پیشنهادات خود را برای 
رفع ایرادهای موجود و ارتقای سطح آموزش پزشکی در واحد کازرون 

ارائه کرد.
روزبهی از ایجاد تفاهم نامه ای بین دانشگاه آزاد و وزارت بهداشت خبر داد 
و گفت: بر اساس این تفاهم نامه که با هدف تامین بخشی از هیئت علمی 
رشته پزشکی واحد کازرون از سوی وزارت بهداشت تعیین شده است در 

آینده از وجود متخصصان آن وزارتخانه استفاده می شود.
همزمان گروهی از کارشناسان وزارت بهداشت و علوم پزشکی دانشگاه 
آزاد به سرپرستی دکتر محمدی نماینده وزارت بهداشت از وضعیت بالینی 

و بیمارستان های قرارداد دانشگاه کازرون در شیراز بازدید کردند.

لار
به بهانه روز آتش نشانی و ایمنی صورت گرفت؛
تقدیر از آتش نشانان بازنشسته 

شهرداری لار
سرویس شهرستان/ سیدکامران علوی: مسئول واحد آتش نشانی شهرداری 
لار به مناسبت فرا رسیدن 7 مهرماه با حضور در منازل همکاران بازنشسته 

با آنان دیدار کرد.

به مناسبت فرا رسیدن 7 مهرماه روز آتش نشانی و ایمنی مسئولان و تنی 
چند از پرسنل واحد با حضور در منازل هشت نفر از همکاران پرتلاش و 
ساعی بازنشسته، که در سالهای نه چندان دور در این واحد مشغول به کار 

بودند با آنان دیدار و از زحمات چندین ساله این عزیزان تقدیر کردند.
ابراز  این هشت همکار  از حضور در منزل  اسحاق شاکری مسئول واحد 
خرسندی و خاطر نشان کرد: احترام به همکاران بازنشسته، احترام به یک 

عمر زحمات خالصانه آنان به مردم و همشهریان است.
در پایان با اهدای لوح تقدیر و هدایا، از این عزیزان تجلیل شد.  

فراشبند
معاون فرماندار شهرستان فراشبند:

با برقی کردن پمپ های کشاورزی، هم 
سوخت های فسیلی حذف و هم از آلودگی های 

زیست محیطی جلوگیری می شود
سرویس شهرستان/ بحرانی فرد: در جلسه کارگروه آب و کشاورزی که 
برق،  های  اداره  مسئولین  فرمانداری،  معاون  مزارعی  الله  روح  حضور  با 
امور آب، جهاد کشاورزی، نمایندگی بخش فرآورده های نفتی و منابع 
طرح  فرمانداری  معاون  شد،  برگزار  فرمانداری  محل  در  فراشبند  طبیعی 
نوینی در 3 نقطه کشور از جمله دشت دهلران کرمانشاه، عباس آباد تهران 
و دشت خرمای یک فراشبند اجرا می شود تا کشاورزان از این طرح به 
نحو مطلوب استفاده کنند. وی یکی از مزیت های این برنامه را جلوگیری 
از نصب و جمع آوری پمپ نفت گاز برشمرد و افزود: به طور میانگین 
هر موتور پمپ معمولی ماهانه بیش از 15/000 لیتر گازوئیل مصرف می 
کند که سوخت جایگزین آن با برقی کردن پمپ ها مصرفی در حدود 20 
تا 45 میلیون ریال دارد که از طرف شرکت جهاد نصر مجری این طرح 
به باغداران بازگردانده می شود. مزارعی به کشاورزان توصیه کرد برای 

هرچه بهتر به اجرا درآمدن این طرح با اداره برق و مسئولین کشاورزی 
همکاری و از این هزینه آسان و بلاعوض که هم به نفع خودشان و هم به 

نفع محیط زیست می باشد، استفاده کنند.

خرامه
فرماندار خرامه: 

لزوم اتخاذ تدبیر مناسب برای مقابله با 
خشکسالی با نگاه ویژه به کشاورزی 

با خشکسالی و  اتخاذ تدبیر مناسب جهت مقابله  لزوم  بر  فرماندار خرامه 
کم آبی در منطقه با نگاه ویژه و خاص به بخش کشاورزی تاکید کرد.

جلسه  در  آرگیو  مهندس  خرامه،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
و  تشریح وضعیت موجود کشاورزی  کارگروه آب و کشاورزی ضمن 
منابع آبی در سطح شهرستان و مشکلات عدیده درآمدی و اشتغال زایی 
های  دستورالعمل  برابر  عنوان کرد:  آمده،  پیش  سالی  اثر خشک  بر  که 
دولت محترم تدبیر و امید و بر اساس برنامه ریزی های انجام شده در بخش 
الگوهای کشت  منابع زیرزمینی و  از آب  بهینه  استفاده  برای  کشاورزی 
شهرستان  و  موقعیت  و  شرایط  با  متناسب  و  درست  اقدامی  باید  مناسب 
بهبود وضعیت موجود کشاورزی  برای  اهداف عالی دولت  برای پیشبرد 

اتخاذ کنیم.

فرماندار با بیان موفقیت طرح توانمندسازی محلی در شهرستان در زمینه های 
مختلف از جمله کشاورزی، صنایع دستی، صنایع کوچک، مشاغل خانگی 
و... افزود: تصمیم گرفته شد که این طرح را برای بالا بردن سطح معیشت 
مردم اجرا کنیم تا مردم بتوانند راه درآمدی متناسب با تولید خود به دست 

آورند.
به  پرداختن  جهت  صنعتی  واحدهای  استفاده  به  اشاره  با  آرگیو  مهندس 
امور کشاورزی اذعان داشت: توجه به کشت متراکم، کشت گلخانه ای و 
تکمیل زنجیره تولید بسیار با اهمیت است به طوری که همین واحد صنعتی 

کوچک در تولیدات کشاورزی هم بازده خوبی داشته است.
در پایان اعضای کارگروه به بیان دیدگاه های خود جهت برطرف کردن 

موانع و مشکلات پیش روی کشاورزی پرداختند.
نماینده عالی دولت در شهرستان خرامه: 

اولویت اصلی هیئتهای مذهبی باید 
ترویج فرهنگ عاشورایی در جامعه به 

ویژه برای نسل جوان باشد
فرمانداری شهرستان  از روابط عمومی  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
امام جمعه، مهندس  خرامه، نشست هیئتهای عزاداری شهرستان با حضور 
آرگیو فرماندار، مسئولین دستگاه های اجرایی، دهیاران و شرکت هیئتهای 

مذهبی شهرستان در محل سالن شهید موسوی فرمانداری برگزار شد.
در این نشست مهندس آرگیو فرماندار شهرستان خرامه  ضمن خیر مقدم 
به مدعوین و تسلیت و تهنیت به مناسبت فرا رسیدن ایام سوگواری سرور 
و سالار شهیدان با بیان اینکه سیاست داخلی و خارجی نظام نشات گرفته از 
فرهنگ عاشورا است، اظهار داشت: با توجه به هم سو بودن باورها، ارزش ها 
و آرمان های انقلاب با عاشورا، دشمنان اسلام همه توطئه های خود را جهت 

دور کردن نظام اسلامی ایران از فرهنگ عاشورا به کار برده اند.
نماینده عالی دولت در شهرستان با تاکید بر توجه ویژه هیئت های مذهبی 
به نحوی  باید  بر حفظ حرمت ماه محرم، خاطرنشان شد: آئین  ماه محرم 
برگزار شود که مردم به ویژه نسل های جوان و نوجوان در جریان ماهیت 

و فلسفه وقایع این رویداد بزرگ تاریخی قرار گیرند.
در  انتظامی  نیروی  عوامل  با  هیئت ها  همکاری  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
راستای برقراری نظم و امنیت به ویژه روان سازی ترافیک و رفت و آمد 
توسط  عزاداری  فرهنگ صحیح  ترویج  ابراز کرد:  شهر،  در سطح  عادی 
باید صورت گیرد و رعایت ساعات عزاداری  مدیران هیئت های مذهبی 
در خیابان ها و میادین مورد توجه هیئت ها قرار گیرد تا باعث اختلال در 

سطح شهر نشود.
عزاداری  هیئت های  بین  هماهنگی  و  تعامل  خواستار  پایان  در  فرماندار 
شد و اظهار داشت: ما باید در برگزاری چنین مراسمی نسبت به یکدیگر 
متواضع باشیم و قدرت نمایی ما باید در مقابل رژیم صهیونیستی، داعشی ها، 
تکفیری ها و در نهایت در برابر همه دشمنان قسم خورده این نظام مقدس 

باشد.
 در پایان اعضای جلسه به بیان نظرات و دیدگاه های خود برای برگزاری 

هر چه بهتر مراسمات هیئتهای مذهبی پرداختند.

زرین دشت
بازدید مجمع خیّرین تامین سلامت 

استان فارس از نمونه موفق تامین آب 
شرب در روستای دره شور زرین دشت

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از زرین دشت، جمعی از اعضای مجمع 
خیرین تامین سلامت استان فارس به همت معاونت آبخیزداری اداره کل 
منابع طبیعی استان فارس و با هماهنگی اداره منابع طبیعی شهرستان زرین 
تامین آب شرب واقع در روستای دره شور زرین  نمونه موفق  از  دشت 

دشت بازدید کردند. 
در این بازدید علاءالدین راستگو که از خیرین شهرستان زرین دشت است 
و این طرح به همت وی به نتیجه رسیده، درخصوص نحوه دریافت، انتقال 
و توزیع آب در نمونه مذکور توضیحاتی بیان کرد. در ادامه اعضای مجمع 
اوجي،  فارس،  منابع طبیعي  اداره کل  معاون آبخیزداري  به همراه محبی، 

مسئول اداره ارزیابی این اداره کل و مرتضی سلیمانی رییس منابع طبیعی 
انبار )برکه(،  شهرستان زرین دشت از بخشهای مختلف طرح شامل آب 

لوله انتقال آب، سیستم تصفیه و حوضچه ذخیره آب بازدید کردند.
در این بازدید خیرین ضمن ابراز خرسندي از نمونه کار انجام شده، قول 
مساعد جهت همکاری در اجرای طرح های مشابه در روستای دره شور و 

سایر روستاها دادند.
با توجه به بحران کم آبی در شهرستان زرین دشت و نظر به اینکه پتانسیل 
وجود  روستاها  از  برخی  در  طرحهایی  چنین  انجام  برای  مناسب  بستر  و 
دارد، به نظرمی رسد این طرح می تواند شروع و الگویی مناسب برای سایر 
نقاط باشد و امیدواریم با حمایت مسئولین شاهد انجام چنین طرحهایی در 

سطح شهرستان باشیم.

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی 
زرین دشت تغییر کرد

* تاکید رییس دانشگاه آزاد فارس بر همکاری دانشگاه با 
مدیران دستگاه های اجرایی

رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس، تعامل و احترام را رمز موفقیت 
دیگران  به  که  احترامی  با  کنیم  باور  کرد:  بیان  و  دانست  مدیر  یک 
می گذاریم در واقع به خودمان احترام گذاشته ایم؛ بنابراین همواره بر تعامل 

و همکاری با مدیران اجرایی تاکید دارم. 

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد  سرپرست  معارفه  مراسم  در  سارویی  حمزه  دکتر  فارس،  استان 
زرین دشت و در جمع مسئولان این شهرستان اظهار کرد: تعامل متقابل 
مسئولان دانشگاه با مدیران دستگاه های اجرایی، عامل توسعه و پیشرفت 

در شهرستان ها است.
و 700هزار  میلیون  دارابودن یک  با  آزاد  دانشگاه  اینکه  بیان  با  سارویی 
دانشجو، سومین دانشگاه بزرگ دنیا از نظر کمی است، تصریح کرد: امروز 
دانشگاه آزاد اسلامی با وجود همه موانع حرکتی رو به رشد و اثربخش 

دارد.
زیان ده  واحدهایی  اشتباه،  سیاست های  برخی  دلیل  به  اینکه  بیان  با  وی 
مناسب هیئت  تدابیر  با  داشته ایم، خاطرنشان کرد: خوشبختانه  در گذشته 
موسس دانشگاه آزاد اسلامی کشور، امروز از شرایط مطلوبی برخورداریم.

رئیس واحد شیراز، مسئولیت پذیری، پاسخگویی، امانتداری و نگاه متوازن 
را اصول اولیه مدیریت دانست و افزود: آسیبی که می تواند یک مجموعه 

را تهدید کند، نگاه توام با تبعیض است.
احداث  و  شهرستان  اجرایی  مدیران  مجموعه  با  تعامل  راستای  در  وی 

ساختمان دانشگاه آزاد قول مساعد و همکاری داد.
راه های  از  یکی  اینکه  بیان  با  نیز  دشت  زرین  فرماندار  یزدان پناه  حمید 
توسعه پایدار، ایجاد مراکز علمی است، گفت: انتظار داریم دانشگاه آزاد 
پیشرفت  و  توسعه  راستای  در  دانشگاه های کشور  دیگر  با  همگام  بتواند 

گام های بلند و اساسی بردارد.
مجموعه  و  سارویی  دکتر  زحمات  از  قدردانی  با  دشت  زرین  فرماندار 
همکاران ایشان در دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس با اشاره به ضرورت 
و اهمیت احداث ساختمان دانشگاه آزاد شهرستان خواستار تسریع در روند 

احداث این پروژه شد.
واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  جدید  سرپرست  محجوب  شعیب  دکتر 
زرین دشت نیز تصریح کرد: با توجه به اینکه ساختمان های دانشگاه آزاد 
اسلامی در همه شهرها نماد و جلوه ای زیبا برای آن شهر است، اولویت اول 

خود را پیگیری روند ساخت ساختمان دانشگاه آزاد می دانم.
وی ادامه داد : در امر مدیریت دانشگاه نیز به هیچ عنوان نگاه سیاسی و 
جناحی نداشته و ندارم و دوست دارم مسئولان نیز همین دید را داشته باشند.
در پایان مراسم از زحمات ناجی رئیس سابق دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
زرین دشت تجلیل و شعیب محجوب به عنوان سرپرست جدید معرفی شد.
با حضور  مراسم معارفه سرپرست جدید دانشگاه آزاد واحد زرین دشت 
رییس  عسکری  الاسلام  حجت  جمعه،  امام  علیقلی زاده  الاسلام  حجت 

دادگستری، مسئولان، استادان و دانشجویان برگزار شد.

آبادان
بدون اجازه میراث فرهنگی؛

اثر ملی آبادان تخریب شد
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  میراث  اداره  از  اجازه  بدون کسب 
آبادان، نهادی در این شهرستان اقدام به تخریب و ساخت و ساز در بخشی 

از »مدرسه ماندگار رازی« کرد. 
در  آبادان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  اداره  رییس 
آبادان  در  ملی  اثر  یک  تخریب  به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو 
گفت: مراتب از طریق اداره آموزش و پرورش آبادان پیگیری شده است، 
و بر اساس سخنان رییس اداره آموزش و پرورش، چند سال پیش میان 
فرمانداری وقت، اداره آموزش و پرورش و یکی از نهادهای شهری یک 
مربوطه  نهاد  به  این مدرسه  از  بخشی  برای واگذاری  تفاهمنامه سه جانبه 

امضا شده است.
ما  و  گرفته  صورت  کلامی  تنها  گفتار  این  اینکه  بیان  با  مرادی  محمد 
از  بخشی  اساس  این  بر  افزود:  ایم،  ندیده  را  تفاهمنامه  این  متن  هیچگاه 

محوطه و ساختمان دبیرستان به نهاد مربوطه واگذار می شود.
پرورش  و  آموزش  اداره  با  مکاتباتی  سال جاری  اوایل  اضافه کرد:  وی 
و فرمانداری داشتیم و اعلام کردیم که اتفاقات حادث شده خلاف قانون 

است و بایستی موضوع هرچه سریعتر منتفی شود.
مرادی تصریح کرد: متاسفانه مشاهده کردیم نهاد یاد شده همچنان به کار 
انجام ساخت و  یاد شده و  از مدرسه و کتابخانه  خود در تخریب بخشی 

سازهایی همچون دیوارچینی و اقداماتی از این دست ادامه می دهد.
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آبادان گفت: با 
فرمانداری آبادان مکاتبه ای مجدد در این خصوص انجام دادیم اما تاکنون 
هیچ پاسخ و یا واکنشی از سوی فرمانداری در این خصوص دیده نشده و 

نهاد یاد شده همچنان به کار خود ادامه می دهد.

به گزارش مهر، دبیرستان رازی در سال 131۶ افتتاح شده و به عنوان یکی 
از نمادهای فرهنگی شهر به شمار می رود، این مدرسه در منطقه سیکلین 
در نزدیکی میدان انقلاب )معروف به مجسمه( واقع شده است و در دهه 

1330 از مراکز فعالیت های سیاسی دانش آموزی بوده است.
این دبیرستان در بهمن ماه سال 13۹2 با 27 رای قاطع اعضای شورای عالی 
وزارت آموزش و پرورش در لیست آثار ماندگار ملی به ثبت رسید، تنها 

17 مدرسه ماندگار در تمام کشور وجود دارد.

بوشهر
 انتشار دو نشریه دانشجویی ورزشی 

 در واحد بوشهر برای اولین بار 
در دانشگاه آزاد اسلامی

نشریه دانشجویی ورزشی کاوش ورزشی و حرکت نو دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد بوشهر مجوز انتشار و چاپ گرفت.

دکتر یوسف قیصری رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان بوشهر گفت: دو 
نشریه ورزشی دانشجویی برای اولین بار در دانشگاه آزاد اسلامی، در واحد 

بوشهر چاپ و منتشر شد.
تخصصی  به صورت  نو  و حرکت  ورزشی  کاوش  نشریه  داد:  ادامه  وی 
آخرین اخبار، دستاوردها و یافته های علمی ورزشی را در بر دارد که به 

صورت ماهنامه به چاپ می رسد.
رییس واحد بوشهر با بیان اینکه تاکنون از هر نشریه دو شماره به چاپ 
رسیده است، تشریح کرد: شماره سوم نشریه های فوق آماده چاپ شده 
که همزمان با روز تربیت بدنی و در تاریخ 2۶ مهرماه رونمایی خواهد شد.

هرمزگان
تمام شهرهای هرمزگان زیر پوشش 

نسل چهارم تلفن همراه قرار می گیرند
ارتباطات رادیویی جنوب شرق کشور گفت:  تنظیم مقررات و  مدیرکل 
تمام شهرهای هرمزگان تا پایان سال جاری زیر پوشش آنتن و خدمات 

نسل چهارم تلفن همراه قرار می گیرند.

محسن قاسمی در این زمینه به خبرنگار ایرنا اظهار داشت: نصب دکل های 
نسل چهارم تلفن همراه توسط اپراتورهای تلفن همراه در هرمزگان آغاز 
شده و مردم برخی شهرها مانند بندرعباس، کیش، میناب، دهبارزِ رودان، 

بندرخمیر و بندرلنگه می توانند از آن استفاده کنند.
وی ابراز داشت: مردم هرمزگان نیز استقبال و استفاده خوبی از خدمات 
نسل های بالای تلفن همراه دارند و رغبت به استفاده از این نوع خدمات 
)خدمات اینترنتی( بین هرمزگانی ها گاهی حتی بیشتر از برخی استان های 

صنعتی است.
قاسمی یادآور شد: راه اندازی پوشش نسل چهار تلفن همراه از بهمن ۹3 
به  نیز  اپراتورها  اپراتورها در هرمزگان آغاز شد و سایر  از  توسط یکی 

تدریج به ارائه این سرویس روی آورده اند.

کهگیلویه و بویراحمد
تولیدات کشاورزی کهگیلویه و 

بویراحمد 200 هزار تن افزایش یافت
بویراحمد گفت: 200 هزار  رییس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و 
استان  این  محصولات کشاورزی  تولید  میزان  به  گذشته  سال  سه  در  تن 

افزوده شده است.
جعفر گوهرگانی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا با اشاره به حمایت های 
دولت تدبیر و امید از بخش کشاورزی افزود: حجم تولید محصولات این 

استان از ۶00 هزار تن در سال هم اینک به 800 هزار تن رسیده است.
وی بیان کرد: میزان تولید گل شاخه بریده این استان از ۶ میلیون شاخه در 

سال ۹2 هم اکنون به 14 میلیون شاخه در سال افزایش یافته است.
جمله  از  کشاورزی  محصولات  صادرات  برای  برنامه ریزی  گوهرگانی 

گل های شاخه بریده را از اولویت های راهبردی این بخش اعلام کرد.
تولید  افزایش  از  بویراحمد  و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
گندم در این استان خبر داد و گفت: امسال 75 هزار تن گندم مازاد بر 
نیاز کشاورزان خریداری شده است که این میزان در سال ۹1 حدود 22 

هزار تن بود.
وی احداث 2 هزار و 800 هکتار باغ، پنج هزار هکتار آبیاری نوین،22 
طرح پرورش ماهی، احداث 22 واحد مرغداری، 21 گلخانه و 20 ایستگاه 
پمپاژ را از دیگر خدمات ارزنده انجام گرفته در بخش جهاد کشاورزی این 
استان در دولت تدبیر و امید برشمرد و افزود: جهش توسعه این بخش افق 

روشنی به خود گرفته است.
به در دست اجرا  رییس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد 
بودن 200 طرح عمرانی این استان اشاره کرد و افزود: بهره برداری از این 
طرح ها به توسعه اقتصادی، تولید و اشتغال زایی این بخش کمک می کند.
وی مهار روان آب ها، بهره داری از 10 ایستگاه پمپاژ، اجرای طرح های 
آبیاری نوین، توسعه کشت گلخانه ای و ایجاد باغ در زمین های شیب دار 

را از اولویت های بخش کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد برشمرد.
طرح   17 گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
بخش کشاورزی با اعتبار 450 میلیارد ریالی همزمان با سفر هیئت دولت 

در مرداد سال جاری بهره برداری شد.
و  آب  پروری،  آبزی  زمینه  در  ها  طرح  این  داشت:  اظهار  گوهرگانی 
خاک، دام و طیور زمینه اشتغال یک هزار و ۹2 نفر را در استان کهگیلویه 

و بویر احمد فراهم کرد.

 ادامه مطلب در پایین همین صفحه ...

بدون اجازه میراث فرهنگی؛
اثر ملی آبادان تخریب شد

بدون کسب اجازه از اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آبادان، نهادی در این شهرستان اقدام به تخریب و ساخت و ساز در 
بخشی از »مدرسه ماندگار رازی« کرد. 

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آبادان در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به تخریب یک اثر ملی در آبادان 
گفت: مراتب از طریق اداره آموزش و پرورش آبادان پیگیری شده است، و بر اساس سخنان رییس اداره آموزش و پرورش، چند سال پیش 
میان فرمانداری وقت، اداره آموزش و پرورش و یکی از نهادهای شهری یک تفاهمنامه سه جانبه برای واگذاری بخشی از این مدرسه به نهاد 

مربوطه امضا شده است.
محمد مرادی با بیان اینکه این گفتار تنها کلامی صورت گرفته و ما هیچگاه متن ...


